
In The Picture Manu Verbinnen
Bunaitheoir Strava Challenge

Oibríonn Manu, athair Axel agus Lena, ag Decathlon Schelle. Tá sé ag rith ó bhí sé 16 agus is breá leis cosáin. Ina
theannta sin, bíonn fonn air uaireanta maratón nó ultra a reáchtáil. Faoi dheireadh, tá sé ina chathaoirleach freisin ar
an gclub bogshodar Joggers Klein Willebroek. 

Manu,  tá  Dúshlán  Strava  á  dhéanamh  agat  i
gcomhpháirtíocht  le  Decathlon.  Nach  cosúil  go
dtógann sé sin am dom? 

D’fhorbair mé Dúshlán Strava d’fhostóir Decathlon
Schelle.  D'éirigh go hiontach leis.  Ba é an aidhm
bhunaidh  a  bhí  againn  60  custaiméir  a  bheith
páirteach inár n-oibríocht. Tar éis bliana go leith,
tá ár gcoincheap ann fós, ach táimid le níos mó ná
13,000 reathaí  agus rothaí  cheana féin.  Go tapa
tháinig  an  coincheap  chun  bheith  ina  scéal
náisiúnta,  fiú  beagán  idirnáisiúnta.  Caitheamh
aimsire  is  ea  Dúshlán  Strava  go  páirteach.  Ní
stopann sí  nuair  a  dhéantar mo chuid uaireanta
oibre. Is maith liom mo phost agus ansin bíonn sé
deacair  go  minic  líne  a  tharraingt  idir  do  phost
agus do chaitheamh aimsire. Tá Dúshlán Strava ag
teacht timpeall  ar phobal agus beidh sé sin níos
lárnaí  sa  todhchaí.  Cuirfear  buntáistí  eile  do  na
rannpháirtithe  in  ionad  an  chórais  chun  pointí
bronntanais a bhailiú do chiliméadair a shiúlfar. 

Ina theannta sin, tá tú gníomhach i gclub reatha
agus ritheann tú féin freisin. An bhfuil laethanta
ann nuair nach mbíonn tú ag siúl? 

Is cathaoirleach mé Joggers Klein Willebroek vzw,
club  measartha  le  55  ball.  Ocht  mbliana  ó  shin
chuir mé tús le heagrú Klein Willebroek Loopt mar
theastaigh uaim rud éigin a thabhairt ar ais do na
reathaithe inár gcomharsanacht. Má bhíonn sé ró-
ghnóthach,  coinneoidh  mé  ag  siúl.  Maidir  liom
féin,  níl  sa tsiúlóid  ach bealach chun fuinneamh
dearfach a ionsú. Ina theannta sin, is asraon é agus
is féidir liom ransú smaointe a dhéanamh agus mé
ag siúl. 

Eagraíonn tú comórtais freisin. Cad é atá tú sásta
leis? 

Táim bródúil a bheith mar chuid de chliabhán
na  Sporta  Runs  agus  táim  sásta  tacú  le
heagraithe a bhfuil na luachanna céanna acu.
Sílim go bhfuil  sé tábhachtach go bhfanfaidh
imeachtaí spóirt inrochtana agus inacmhainne
agus go mbeidh siad ag teacht timpeall ar an
spórt  féin.  Is  fearr  liom  imeachtaí  spóirt  a
eagraítear  ón  gcroí  agus  ní  ar  an  airgead
amháin.  Ní  maith liom imeachtaí  nuair  nach
mbíonn  ar  dhaoine  ach  an  iomarca  airgid  a
íoc.  Is  fearr  liom  imeachtaí  le  hanam  agus
tacaím leo le pléisiúr mór as mo phost agus le
m’eolas agus mo fhuinneamh féin. Is deacair
an  rud  a  thugann  an  sásamh  is  mó  dom  a
shainiú,  ach  is  breá  liom  a  bheith  ag  obair
amach le chéile  agus  daoine timpeall  orm a
bhogadh. 

Go  raibh  maith  agat  as  an  agallamh  Manu.
Guímid gach rath ort. 

Kevin Simons
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